
Zapisnik 

s elektroničke sjednice Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja 

(u nastavku Povjerenstva) od 15. siječnja 2025.. godine. 

 

Prisutni članovi Povjerenstva:  

1. doc. dr. sc. Tomislav Rudec, predstavnik nastavnika, predsjednik 

2. izv. prof. dr. sc. Danijel Topić, predstavnik nastavnika, član 

3. Ružica Kljajić, predstavnica suradnika, član 

4. dr. sc. Mario Dudjak, predstavnik suradnika, član 

5. mr. sc. Zvonimir Kaprocki, predstavnik vanjskih dionika, TTTech Auto d.o.o., član 

6. dr. sc. Zoran Kovač, predstavnik vanjskih dionika, HOPS d.d., član 

7. dr. sc. Marko Vukobratović,  predstavnik vanjskih dionika, TEO Belišće d.o.o., član 

8. Marina Dubravac, mag. ing. el., predstavnica studenata doktorskog studija, članica 

9. Sandra Vdovjak, mag. ing. el., voditeljica Alumni kluba FERIT-a Osijek, članica 

 

Neprisutni članovi: 

1.Boris Bajtl, dipl. ing., predstavnik vanjskih dionika, Atos Hrvatska, član 

2. Neven-Lucijan Davidović,  predstavnik studenata, član 

3. Miriam Arambašić, mag. iur., predstavnica Ureda za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete 

visokog obrazovanja, članica  

Tijek: 

Doc. dr. sc. Tomislav Rudec uputio je članovima Povjerenstva sljedeću elektroničku poruku: 

 

Poštovani i dragi članovi Povjerenstva za kvalitetu, 

u svibnju prošle godine imali smo inicijalnu akreditaciju diplomskog 

studija Računarstvo. 

Tom prilikom posjetila nas je peteročlana komisija i dale svoje napomene 

što se mora napraviti da poboljšamo situaciju. Dopusnicu smo dobili i sve 

je u redu, a na osnovu njihovih napomena skrojili smo Akcijski plan po 

kojemu ćemo raditi na tom diplomskom smjeru sljedećih godina. 

Akcijski plan je u privitku pa vas molim da glasate jeste li za usvajanje 

ovakvog akcijskog plana ili ne. 

 

Na ovu e-mail adresu do 16. 1., do kraja dana, molim vas pošaljite svoj 

glas ZA ili PROTIV. 



 

Naravno, pošaljite i svoje napomene ako mislite da bi trebalo dodatno 

Nešto napraviti po pitanju tog plana. 

 

U sklopu poruke, u privitku, bio je dostavljen svim članovima Povjerenstva i dokument  

Akcijski plan nakon akreditacije Računarstva.docx . 

 

 

Nakon toga prisutni članovi su jednoglasno usvojili predloženi Akcijski plan. 

Napomena o sadržaju Akcijskog plana nije bilo. 

 

Tomislav Rduec 

 

 

 

https://www.ferit.unios.hr/webmail/src/download.php?startMessage=1&passed_id=10822&mailbox=INBOX.Sent&ent_id=2&passed_ent_id=0

